

Skånedistriktet
Västergatan 15 B, 243 31 Höör
Tel: 0413-29114, 0413-29150
Fax: 0413-291 17
E-post spf.skane@telia.com

Protokoll nr 6/2018
fört vid sammanträde
med distriktsstyrelsen
2018-05-25 på distriktskansliet

Närvarande: Peter Lindgren, ordförande
Gunvar Grevstig, v ordförande
Ulla Arvidsson, sekreterare
Rolf Gårdmo
Ronny Larsson
Knut Sigander
Ann-Mari Storm
May Öberg
Anneli af Klinteberg
Christer Nordin
Göran Wenemark

Adjungerade: Morten Kehler kanslichef
Björn Falkenström valberedningen
Emma Eriksson Olsson, SV

§ 71

Sammanträdet öppnas Ordförande Peter Lindgren hälsar välkommen och förklarar sammanträdet öppnat.

§ 72

Föredragningslista Föredragningslistan för dagens sammanträde fastställs efter tillägg under rubrikerna Rapporter, Skrivelser och Övrigt.

§ 73

Protokoll Föregående protokoll godkänns och läggs till handlingarna.

§ 74

Rapport från FS Peter kompletterar den utsända rapporten från konferensen i Sundsvall den 22 - 23 maj. Bland annat presenterades ett upplägg med frågor till föreningarna. Kan vara lämplig för Skånedistriktet inför höstens

ordförandemöte. Styrelsen **beslutar att** diskutera ärendet på planeringsmötet i augusti.

§ 75

Ekonomi

Morten kommenterar den utdelade resultat- och balansrapporten. Stora variationer avseende medlemsavgifter lokal respektive central uppbörd och ej betalda medlemsavgifter. För 4200 medlemmar med central uppbörd saknas redovisning För övrigt följs budgeten såväl avseende intäkter som kostnader.

§ 76

Kurser

Emma rapporterar från de genomförda studieombudsdagen 3 maj med 25 deltagare. Bra program. Till kassörskursen i Hässleholm den 31 maj har 25 personer anmält sig. Före midsommar skickas inbjudan till föreningskunskap den 21 augusti. Den 28 september inbjuds till en friskvårdsdag. Den 22 november planeras en utbildningsdag i medlemsregistret. Morten och Cecilia håller en liknande utbildning den 8 juni i distriktets nordvästra del

Emma informerar om ett möte med verksamhetsutvecklare verksamma i SV Skåneland då det bland annat diskuterats behovet av flera utbildningar i användandet av IT-teknik. Cirkelledare efterlyses.

§ 77

Kanslilokalen

Under tiden augusti till och med oktober renoveras lokalen. Morten delar ut karta med vägbeskrivning till ersättningslokalen. Förslag framkommer att förlägga styrelsens möten externt under tiden. Rolf föreslår Perstorp som en lämplig plats.

§ 78

Konferenser

May meddelar att den 9 oktober är datumet för konferensen "Framtidens boende" och den 19 november uppföljning av förra årets konferens "Det nya åldrandet".

Jönköpingsdistriktet har genomfört en kartläggning av samtliga vårdcentraler inom distriktet och bjudit in till redovisning av resultatet. Styrelsen **beslutar att** May Öberg och Björn Falkenström deltar.

Styrelsen **beslutar att** höstens ordförandekonferens äger rum den 25 oktober. Plats: Star Hotell i Lund.

§ 79

GDPR

SPF Seniorerna Lund Öster har tagit fram ett dokument som sänts till medlemmarna. Dokumentet får användas av övriga föreningar om så önskas. Styrelsen framför sitt tack. Styrelsens mening är fortfarande att det är förbundets ansvar att informera samtliga medlemmar om den nya lagen.

§ 80

Mässor

Minnesanteckningar från marknadsgruppens möte den 16 maj är utsända. Missnöjet med samarbetet med News55 diskuteras. Styrelsen **beslutar att distriktet** i fortsättningen inte har något samarbete med News55. Föreningar i Skånedistriktet som så önskar har kontakt direkt med företrädare för News55, utan något stöd från distriktsstyrelsen eller kansliet.

Resekommittén och marknadsgruppen har undersökt intresset och möjligheten att arrangera en egen mässa hösten 2019. Malmö eller Helsingborg föreslås som lämpliga platser. Styrelsen är positiv till förslaget och **beslutar att** uppdra år marknadsgruppen och resekommittén att arbeta vidare.

§ 81

Reseverksamheten

Ulla rapporterar från inspirationsdagen för reseansvariga och om en tidigare överenskommelse (fyra-fem år sedan) med företaget "Boka Nerja". Det inte verkar finnas något intresse från föreningarna. Efter diskussion **beslutar styrelsen att** avveckla kontakten med "Boka Nerja". Ulla meddelar företaget.

§ 82

FS referensgrupper

Morten kommenterar utskickade minnesanteckningar från möte med referensgruppen Miriam och webben. Morten ingår i referensgruppen för Miriam och anser att en dialog (enkät) med föreningarna är rätt väg att gå. Morten är kontaktperson för distrikten; Skåne, Blekinge och Kronoberg.

§ 83

Rapporter

Gunvar rapporterar från en hearing med kommunpolitikerna i Malmö där 10 partier var representerade. En kurs för valberedare har genomförts. Mycket bra och enkelt upplägg av ledaren Rolf Nilsson. Ann-Mari informerar om Case/User Age.

May informerar om att ett nytt reglemente för CPR förväntas att beslutas på mötet den 28 maj. Det innebär att SPF och PRO kommer att ha lika många ledamöter, fyra ordinarie + fyra ersättare.

Påminner om Hjärnkoll den 11 juni. 12 lag är anmälda.

Annelie var inbjuden till Lund Öster som representant för distriktet i samband med en "tackfest" för aktiva medlemmar.

Två personer från Staffanstorp har deltagit i en kurs för valberedare.

Björn rapporterar att valberedningen har påbörjat sitt arbete. Efterlyser en representant från Malmö. I övrigt är ledamöterna geografiskt fördelade över distriktet.

Göran rapporterar från jubiléet i Annelöv där han representerade distriktsstyrelsen.

§ 84

Skrivelser

Skrivelsen till förbundsstyrelsen som tidigare diskuterats skickas efter justering till förbundsstyrelsens ordförande Eva Eriksson.

Undertecknas av Gunvar Grevstig, vice ordförande.

SPF Helsingborg har ansökt om ett arrangemangsbidrag, 8000 kronor, för deltagande i Hx. Styrelsen **beslutar att** lämna ett bidrag, 4000kronor, med motiveringen att det är ett trevligt initiativ och får anses som ett ”pilotprojekt”.

Björn framför ett tack från arrangerande förening.

§ 85

Övrigt

Gunvar meddelar att en körträff anordnas i Eslöv den 29 maj. Peter inviger denna.

Distriktsmästerskap i boule den 19 juni i Åstorp och den 30 maj i golf på Araslövs golfbana.

Anmälningavgifterna som arrangerande föreningar tar in bör användas till inköp av priser. Bör redovisning i någon form ske till distriktet? Marknadsgruppen får i uppdrag att ta fram ett förslag till PM.

Möte med politikerna inför höstens val planeras på flera platser i Skåne.

Rolf har en fråga om förbundets avtal med My Safety.

§ 86

Nästa möte

Nästa styrelsemöte i samband med planeringskonferensen i Tyringe den 28 – 29 augusti.

§ 70

Avslutning

Ordföranden önskar alla en trevlig och skön sommar och avslutar mötet.

Vid protokollet:

Ulla Arvidsson
Sekreterare

Peter Lindgren
Ordförande